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Disposició derogatòria 

Queden derogades totes les disposicions de rang 

igual o inferior que s’oposin al que estableix aquesta 

Llei.  

Disposició final. Entrada en vigor 

Aquesta Llei entrarà en vigor l’endemà de ser 

publicada al Butlletí Oficial del Principat d’Andorra. 

4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 d’agost del 

2016, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Pere López 

Agràs, president del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 25 de juliol del 2016, relatives a 

l’ampliació en 550.000 euros de la partida 

“Estudis i treballs tècnics” del Ministeri de 

Finances i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

les a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1052). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’agost del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a l’ampliació 

en 550.000 euros de la partida ‘Estudis i treballs 

tècnics’ del Ministeri de Finances 

MOTIVACIÓ 

En la relació de moviments de crèdit i de crèdits 

ampliables corresponent al període de l’1 al 30 de 

juny de 2016 hi figura l’ampliació en 550.000 euros 

del subconcepte 22760 Treballs realitzats per 

empreses. Estudis i treballs tècnics aprovada en data 

8 de juny. Aquesta aportació es compensa amb la 

reducció en 100.000 euros del subconcepte 60760 

Infraestructura de Transport, corresponent a 

l’heliport; i de 450.000 euros en el subconcepte 

61200 Conservació i millora d’edificis corresponent 

al Centre de subaguts crònics. 

Vist això, demano el següent:  

1. En què consisteixen els estudis i treballs tècnics 

que requereixen aquesta ampliació de crèdit tan 

considerable? Per què no s’havien previst en 

l’elaboració del pressupost per a l’exercici 2016? 

2. A quina empresa s’han encarregat i mitjançant 

quin edicte? Si encara no s’ha adjudicat, quan es 

preveu fer-ho? 

3. Quins efectes comportarà la reducció 

pressupostària prevista en el projecte de l’heliport i 

com preveu Govern contrarestar-los? 

4. Quins efectes comportarà la reducció 

pressupostària de 450.000 euros prevista en el 

projecte del centre de subaguts crònics? 

5. Per què s’ha optat per reduir de forma tan 

significativa la partida destinada a aquest projecte? 

6. Quan preveu Govern iniciar les obres per adequar 

l’espai, tal com estava previst en el pressupost per 

l’exercici 2016? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 25 de juliol del 2016 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 d’agost del 

2016, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Gerard Alís 

Eroles, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 3 d’agost del 2016, relatives 
a les notícies publicades recentment sobre el 

subministrament de llet infantil caducada a 

l’Hospital Nostra Senyora de Meritxell i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1079). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’agost del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 
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Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Gerard Alís Eroles, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a les notícies 

publicades recentment sobre el subministrament 

de llet infantil caducada a l’Hospital Nostra 

Senyora de Meritxell 

MOTIVACIÓ 

Aquests darrers dies ha aparegut a la premsa una 

notícia relativa a la denúncia efectuada pels pares 

d’un nadó recent nascut al qual l’hospital hauria 

donat un biberó amb llet caducada. 

Atès l’exposat, demano: 

1. Quins són els antecedents d’aquest cas i les causes 

del subministrament d’una llet infantil caducada? 

2. Hi ha constància que sigui un cas aïllat o, al 

contrari, ha pogut afectar altres nadons als quals la 

dita llet també hauria estat subministrada? 

3. Quines són les conseqüències pel nadó? 

4. S’han pres mesures i/o actuacions per evitar que 

aquest fet es torni a produir? 

5. De manera més general, quins són els controls 

sanitaris efectuats i protocols establerts en relació al 

tractament de productes caducats (alimentaris, 

medicaments i altres) a l’Hospital Nostra Senyora de 

Meritxell? 

6. Es duen a terme inspeccions periòdiques sobre el 

control de la perempció de productes? 

7. Quin destí es dóna als productes caducats que són 

detectats? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Gerard Alís Eroles  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 d’agost del 

2016, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Carles Naudi 

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 3 

d’agost del 2016, relatives a la noticia de què 

l'Hospital Nostra Senyora de Meritxell ha donat a 

un nounat biberons caducats i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1085). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’agost del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sota signant, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents al M. I. Govern a fi de què 

se’m contestin de forma escrita en el més breu 

termini. 

Antecedents: 

Avui pel matí en diversos mitjans de comunicació ha 

aparegut la notícia de què l’hospital ha donat a un 

nounat biberons caducats, davant d’aquesta 

informació es pregunta a Govern: 

- Quants nadons han pres aquesta llet des del 4 de 

juliol? 

- Quants nadons han nascut des del 4 de juliol? 

- Quin control es porta a terme amb les caducitats 

dels aliments i dels medicaments? 

- Quin dia i quina quantitat es van comprar i 

subministrar aquesta partida de biberons? 

- Quina quantitat de biberons es compra cada 

vegada que s’efectua una comanda? 

- Quina quantitat de biberons es subministren als 

nadons cada mes? 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general del Grup Liberal 

 


